
verenigingsgebouw in 2023

In de voorbereiding op het huidige seizoen waren wij al druk met aanpassingen van met
name de grote zaal om deze weer klaar te hebben voor de start. Zo hebben wij lambrisering
aangebracht op de muren om meer warmte te creëren. De vloer is volledig gereinigd en
opnieuw in de was gezet. In de keuken moest een keukenblok vervangen worden en kunnen
wij nu gebruikmaken van een vaatwasser. Ook de achterwand van de keuken hebben wij
een kleur gegeven zodat de keuken minder kil lijkt.

Bij de start op 28 april was het gelijk gezellig. De leden van de vrijmibo waren aanwezig.
Ook kwamen de jongens van Paul zijn voetbalteam barbecueën. Ondanks het slechte weer
in het begin van de avond was het heel gezellig en een prima start van het seizoen.
Gedurende het seizoen is de vrijmibo een vaste waarde geworden en is de groep gegroeid.
Elke vrijdag is er sfeer en gezelligheid. Gelukkig waren de weersomstandigheden dit jaar
weer prima waardoor wij elke vrijdag buiten op het terras konden zitten.

Ook de keuken is een vaste waarde geworden in het verenigingsgebouw. Wij begonnen met
een kleine frituurpan om zo patat en snacks aan te kunnen bieden. De vraag nam steeds
meer toe en nu hebben wij tijdelijk een tweede frituurpan gebruikt om alle bestellingen snel
en goed te kunnen verwerken. Een investering in een grotere en betere frituurpan kon niet
uitblijven. De nodige aanpassingen in de keuken zijn inmiddels ook uitgevoerd waardoor wij
ook grote drukte bij bestellingen makkelijker aan kunnen. Inmiddels hebben wij ook al een
groep vaste klanten die elke vrijdag of zaterdag bij ons komen eten.

Gedurende het seizoen is het terras ook aangepakt. Behalve de jaarlijkse schoonmaakbeurt
van de tegels zijn tijdens de eerste klusdag alle banken geschuurd. Deze zijn voorzien van
een nieuwe donkere beitslaag waardoor er meer contrast is ontstaan tussen tegels en de
banken. Na een lange discussie over het doel en gebruik van het prieeltje is besloten een
tweede prieeltje te bouwen aan de andere kant van het terras. Tijdens de tweede klusdag is
hiermee een start gemaakt en was de basis gebouwd. Tijdens de derde klusdag is het dak
voorzien van singels en heeft Jenne een mooie afdekkap gemaakt. Uiteindelijk is het
prieeltje geverfd en volwaardig onderdeel geworden van het terras.

In juni is gestart met het organiseren van activiteiten op de laatste zaterdag van de maand.
De eerste avonden waren druk en super gezellig. Helaas kwamen er door omstandigheden
haperingen in de organisatie en waren de laatste twee avonden minder geslaagd. Bij deze
een oproep aan de leden om, indien je dat leuk lijkt, mee te helpen met het organiseren van
meer activiteiten in het verenigingsgebouw.

Trots zijn wij dat het ons gelukt is om dit seizoen de prijzen weer laag te kunnen houden.
Ondanks een kleine verhoging van de prijzen is het voor een ieder nog mogelijk om langs te
kunnen komen voor een hapje en/of een drankje.

Inmiddels zijn wij alweer druk bezig met plannen voor 2024. Wat deze precies zijn blijft nog
een verrassing. Plannen zijn gericht op meer sfeer en gezelligheid en het functioneler maken
van het verenigingsgebouw. V.w.b. de prijzen moeten wij in 2024 een kleine verhoging gaan
doorvoeren, vanwege de gestegen kosten van de inkoop en de vaste kosten.


